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Zápisnica 

z 18. verejného rokovania OZ Horné Obdokovce, konaného dňa 19.06.2013 

__________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:  PharmDr. Helena Sedlárová, Gabriela Macháčová, Mgr. Stanislav Ďurina, 

Oto Uhrík, Peter Flak, Jozef Sedlár, Bc. Martina Šišková 

MVDr. Jana Martonková – starostka obce 

Ing. Gabriel Pozdech – kontrolór obce 

Ing . Jana Gerhátová – ekonómka 

Ing. Monika Laciková – zapisovateľka 

 

Hostia:  Mgr. Margita Kišacová – riaditeľka ZŠ s MŠ 

  Mária Rybanová – zástupkyňa pre MŠ 

  Lýdia Košíková – riaditeľka SENIOR 

  Ing. Anton Tóth – predseda PD 

   

Ospravedlnení: Zdenko Majtényi – poslanec OZ, Jozef Gális – poslanec OZ 

    Ing. Mária Mackovičová – riaditeľka „V Kaštieli“ ZSS           

      Emil Velič – predseda OTJ 
 

1. Otvorenie 

 

18. verejné rokovanie otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková.  

Na rokovaní privítala všetkých prítomných. Z celkového počtu 9 poslancov OZ sa rokovania 

zúčastnilo 7.  

Starostka vyhlásila rokovanie za uznášania schopné. 

 

Program rokovania obdržali poslanci v pozvánke. Neboli k nemu žiadne pripomienky. 

Program poslanci jednohlasne schválili v tomto znení:  

 

1. Otvorenie 

2. Správa o činnosti a plnení uznesení od posledného rokovania OZ 

3. Záverečný účet obce za rok 2012, stanovisko hlavného kontrolóra 

4. Správa nezávislého audítora pre obecné zastupiteľstvo 

5. Organizačné záležitosti 

6. Diskusia 

7. Návrh na uznesenie 

8. Ukončenie 

 

Starostka obce MVDr. Jana Martonková navrhla za overovateľov zápisnice poslancov: Bc. 

Martinu Šiškovú, a p. Ota Uhríka 

Za členov návrhovej komisie navrhla: p. Petra Flaka, PharmDr. Helenu Sedlárovú a p. 

Gabrielu Macháčovú.   

Navrhnutých overovateľov a členov návrhovej komisie poslanci schválili jednohlasne.  

Za zapisovateľku starostka určila Ing. Moniku Lacikovú 
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2. Správa o činnosti a plnení uznesení od posledného rokovania OZ  

 

Starostka vyzvala hlavného kontrolóra obce Ing. Gabriela Pozdecha, aby predniesol správu.   

Správa je priložená k zápisnici.  

 

 

3. Záverečný účet obce za rok 2012, stanovisko hlavného kontrolóra 

 

Starostka obce MVDr. Jana Martonková informovala, že záverečný účet bol zverejnený na 

našej web stránke i na vývesnej tabuli. Vyzvala ak má niekto k tomu pripomienky, aby ich 

predniesol.  

Ekonómka obce Ing. Gerhátová predniesla, že úlohou záverečného účtu je schváliť 

prebytok rozpočtu v sume 42.873,- € a ten sa v plnej výške odvádza do rezervného fondu. 

Schodok finančných operácií v sume 21.968,- € sa vykrýva z rezervného fondu.  

Starostka obce MVDr. Jana Martonková vyzvala hlavného kontrolóra Ing. Pozdecha 

k vyjadreniu stanoviska k záverečnému účtu. Stanovisko hlavného kontrolóra je priložené 

k zápisnici.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať, či môže byť prebytok rozpočtu použitý na vykrytie 

schodku. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA:  všetci poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

OZ schvaľuje, aby bol prebytok rozpočtu použitý na vykrytie schodku.  

 

4. Správa nezávislého audítora pre obecné zastupiteľstvo 

 

Správu nezávislého audítora predniesla ekonómka obce Ing. Gerhátová. Správy sú priložené 

k zápisnici.  

OZ vzalo na vedomie správu nezávislého audítora.  

 

 

5. Organizačné záležitosti 

 

Organizačné záležitosti na prerokovanie predkladala starostka obce MVDr. Jana Martonková: 

 

1. Žiadosť PD Horné Obdokovce o odpredaj pozemkov 

Starostka MVDr. Jana Martonková predniesla, že na základe žiadosti PD Horné 

Obdokovce o odkúpenie pozemkov pod budovami vo vlastníctve PD vrátane 

priľahlých pozemkov v zmysle §9 odsek 8 písmeno b/ zákona 138/91 o majetku 

obcí, obec má povinnosť tieto pozemky odpredať, PD má prednostné právo kúpy.  

Pre obec sú tieto pozemky neupotrebiteľné a nevyužiteľné, z toho dôvodu OZ má 

rozhodnúť o ich prebytočnosti.  

Ak nie sú k tomu pripomienky, starostka vyzvala hlasovať o prebytočnosti daných 

nehnuteľností. Záver z rokovania o prebytočnosti majetku a uvedené parcely sú 

priložené k zápisnici.  
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Hlasovanie za prebytočnosť  majetku. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA:  všetci poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Uvedené parcely boli OZ schválené ako prebytočné.  

 

Zároveň starostka obce oboznámila, že sa musí schváliť aj zámer ako sa bude 

s uvedenými parcelami nakladať. OZ ma schváliť, či sa predmetné parcely budú 

odpredávať.  

Hlasovanie za odpredanie predmetných parciel. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA:  všetci poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

OZ schválilo odpredanie predmetných parciel. 

 

Starostka informovala, že k tomu je potrebné OZ schváliť poverenie obecného 

úradu ako výkonný orgán, aby zabezpečilo vypracovanie znaleckého posudku na 

stanovenie obvyklej hodnoty uvedeného majetku. Vyzvala poslancov hlasovať za 

poverenie OÚ aby zabezpečilo vypracovanie znaleckého posudku na stanovenie 

obvyklej hodnoty uvedeného majetku. 

Zámer predaja majetku obce je priložený k zápisnici.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA:  všetci poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

OZ jednohlasne schválilo poverenie OÚ na zabezpečenie vypracovania znaleckého 

posudku na stanovenie obvyklej hodnoty uvedeného majetku.  

 

2. Súdna výzva na zaplatenie úspešnostného poplatku – Development Services 

(zateplenie ZŠ s MŠ) 

Starostka predniesla dve možnosti, ktoré navrhla aj SEK. Prvá možnosť je 

zaplatenie úspešnostného poplatku Development Services s príslušenstvom. 

Druhou možnosťou je pokračovanie súdneho sporu, i keď je výsledok neistý.   

Starostka vyzvala poslancov OZ hlasovať za zaplatenie úspešnostného poplatku. 
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Hlasovanie poslancov: 

 

ZA:  Bc. Šišková, p. Flak 

PROTI: PharmDr. Sedlárová 

ZDRŽAL SA: Mgr. Ďurina, p. Sedlár, p. Uhrík, p. Macháčová 

 

Poslanec p. Flak informoval, že ak súdny spor nevyhráme, čo je podľa informácií 

p. starostky a osloveného právnika viac než isté, budeme platiť aj súdne trovy.  

Poslankyňa p. Macháčová uviedla, že nepodporuje zaplatiť platobný rozkaz, 

nakoľko sa to javí ako nejasné a podporuje možnosť súdneho sporu.  

PharmDr. Sedlárová vyjadrila súhlas s p. Macháčovou.  

 

Starostka obce predniesla vyjadrenie od právnika.  Ak sa rozhodnete ísť do 

súdneho sporu, výsledok je veľmi neistý. Nikto nebude skúmať či obec prijala 

zmluvu a vedie v evidencii, ale či má žiadateľ originál  

 

Pharmdr. Sedlárová sa spýtala, či v prípadne, že by sme sa obrátili na súd, by súd 

skúmal aj účtovnú evidenciu? 

Ekonómka Ing. Gerhátová poznamenala, že to nikto nevie.  

Poslankyňa Bc. Šišková navrhla, aby sa vypracovala žiadosť adresovaná 

Development Services, kde by vyhlásili, že voči obci Horné Obdokovce už 

neevidujú žiadne pohľadávky.  

Ekonómka Ing. Gerhátová upozornila na termín, je potrebné sa vyjadriť, či 

zaplatíme alebo podáme odpor.   

Starostka preto navrhla opätovné hlasovanie. 

Vyzvala poslancov kto súhlasí, aby sa dlh zaplatil.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA:  Bc. Šišková, p. Flak, PharmDr. Sedlárová, Sedlár 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: Mgr. Ďurina, p. Uhrík, p. Macháčová 

 

OZ schvaľuje vyplatenie platobného rozkazu.  

 

3. Žiadosť ROZVOJa o príspevok 100,- € na vymaľovanie priestorov knižnice 

v ZŠ s MŠ 

Ekonómka obce Ing. Gerhátová predniesla žiadosť o poskytnutie finančného 

príspevku na vymaľovanie knižnice. Žiadosť je priložená k zápisnici.  

 

PharmDr. Sedlárová poznamenala, či sa 100,- € nenájde v rozpočte ROZVOJa. 

Mgr. Ďurina navrhoval schváliť 100,- € na vymaľovanie priestorov.  

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: Bc. Šišková, p. Flak, p. Sedlár, Mgr. Ďurina, p. Uhrík, p. Macháčová 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: PharmDr. Sedlárová 
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4. Žiadosť ZŠ – 100,- € na školenie žiakov v oblasti požiarnej ochrany, ktoré 

uskutoční HZ Topoľčany 

Starostka predniesla žiadosť o 100,- € na školenie pre žiakov.  

Žiadosť je priložená k zápisnici.  

Poslankyňa PharmDr. Sedlárová adresovala otázku p. riaditeľke Mgr. Kišacovej, či 

je potrebné takéto školenie. 

Mgr. Kišacová informovala, že im to vyplýva zo zákona a majú sa obrátiť na 

svojho zriaďovateľa.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za žiadosť o príspevok 100,- €. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA:  všetci poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

5. Žiadosť MŠ na príspevok: 

 

- výlet Červený kameň 

Starostka informovala, že OÚ zabezpečil dopravu a časť nákladov na dopravu 

uhradil OÚ 

 

- nové pieskovisko, vybavenie kancelárie a rekonštrukcia sociálneho 

zariadenia 

Starostka vyzvala o vyjadrenie SEK. Poslankyňa p. Macháčovú doporučila aby 

si p. Rybanová nábytok našla.  

Pani Rybanová sa vyjadrila, že nevie do akej sumy môže žiadať príspevok. Či 

môže rátať aj s dopravou, alebo si ju má zabezpečiť sama.  

Ekonómka Ing. Gerhátová sa vyjadrila, že môže nakúpiť nábytok v limite do 

1000,- € vrátane dopravy.   

Predseda PD Ing. Tóth ponúkol dopravu a dal návrh vybrať nábytok v stane 

Decodomu, kde sú veľmi výhodné ceny za nábytok.   

PharmDr. Sedlárová navrhla schváliť 700,- eur nakoľko, už dopravu ponúkol 

predseda PD.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za finančný limit do 1000,- € vrátane 

dopravy.  

 

 Hlasovanie poslancov: 

 

ZA:  Bc. Šišková, p. Flak, p. Sedlár, Mgr. Ďurina, p. Uhrík, p. Macháčová 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: PharmDr. Sedlárová 

 

- príspevok 100,- € na asistenta pre Sebastiána Mikulu 

Žiadosť MŠ o príspevok je priložená k zápisnici. 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za odsúhlasenie finančného príspevku 

100,- € na asistenta pre Sebastiána Mikulu 
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Hlasovanie poslancov: 

 

ZA:  všetci poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

6. Žiadosť o úľavu na dani – p. Grmanová Edita 

Starostka MVDr. Jana Martonková vyzvala SEK o vyjadrenie k danej žiadosti. 

Poslankyňa p. Macháčová za SEK informovala, že doposiaľ nikomu neodporučili 

znížiť daň. Preto SEK doporučuje neschváliť danú žiadosť.  

Starostka vyzvala poslancov za hlasovanie, neschváliť danú žiadosť.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: Bc. Šišková, p. Flak, p. Sedlár, Mgr. Ďurina, p. Uhrík, p. Macháčová 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: PharmDr. Sedlárová 

 

7. Schválenie programu osláv 730. výročia a rozpočtu na tieto oslavy 

PharmDr. Sedlárová navrhuje v programe zvýrazniť, že ide o sviatok sv. Cyrila 

a Metoda.  

Starostka predniesla program a rozpočet na oslavy 730. výročia, ráta sa aj s 

podporou sponzorov. Predbežný rozpočet na oslavy je 3.000,- €.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za rozpočet 3.000,- € na oslavy. 

 

 Hlasovanie poslancov: 

 

ZA:  všetci poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

  

6. Diskusia 

 

Starostka obce dala možnosť diskusie.  

 

Pani zástupkyňa MŠ Rybanová – poďakovala za výlet na Červený kameň.  

 

Predseda PD Ing. Tóth informoval, že v roku 2014 budú mať možnosť dotácie, tie môžu 

žiadať len ak budú mať vysporiadaný majetok.  Preto žiada obec o odpredaj pozemkov.  

Informoval, že podali žiadosť o odpredaj pozemkov a rokovali aj o návrhu výmeny pôdy za 

inú pôdu. Dúfam, že nájdu riešenie a budú mať peniaze za pôdu aj pre obec.  

 

Pán Harčár – firma LAHA, sa chce informovať či obec alebo OZ rieši bezpečnosť obce. 

Nakoľko za posledný rok pribúda veľa krádeži. Vykrádanie áut a obchodov, krádež 

pohonných hmôt z autobusov. Poznamenal, že v iných dedinách majú kamerový systém. Chce 

sa ponúknuť, navrhnúť do najbližšieho OZ, či by bol záujem riešiť bezpečnosť a ak áno, 

pomôže pri projektoch z eurofondov ohľadne bezpečnosti. Potrebuje vedieť záujem obce, 
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vyjadrenie OZ, že sa to môže vybavovať.  Dodal a vyjadril sa k platobnému rozkazu, aby sa 

vypracovala zmluva s odporcom, že už neeviduje pohľadávky voči obci.  

Starostka sa vyjadrila k bezpečnosti. Je záujem spolupracovať a pripraviť projekt.  

Ekonómka obce Ing. Gerhátová informovala, že cez obvodné úrady sa dá pracovať na 

opatreniach voči kriminalite.  
 

Poslankyňa Bc. Šišková informovala, že bol podnet od občanov či by sa mohli urobiť 

prístupové chodníky na cintoríne.  PharmDr. Sedlárová poznamenala, že v období kedy boli 

robené kontrolné dni boli tiež spomenuté chodníky. 

 

Poslanec p. Flak v mene pána  Majtényho informoval o opätovnom žiadaní obloženia kanálu 

v Obsolovciach, ktorý sa stále viac osýpa a je ohrozený elektrický stĺp.  

 

Starostka predniesla činnosť OÚ – opravy, kosenie, likvidácia skládok, rekonštrukcia 

zastávok, zbierka šatstva, výpomoc ROZVOJu  úpravou obchodu, kultúrne akcie, oslavy dňa 

matiek – poďakovala za darčekové predmety ZŠ s MŠ a poslancovi Flakovi za krásny MDD 

v Obsolovciach.   

 

Poslanec p. Flak poďakoval sponzorom, predsedovi PD a pánovi Harčárovi – LAHA za 

sponzorovanie MDD v Obsolovciach. Navrhuje schváliť žiadosť o čestné vyhlásenie 

externému manažmentu - pánovi Kapustovi (Development Services). Vyžiadať, že nemá 

žiadne finančné nároky od obce Horné Obdokovce. 

PharmDr. Sedlárová poznamenala, aby sa zverejňovala aj administratívna činnosť. Napríklad 

o získaní novoobjaveného majetku obci či projekt na detské ihriská. 

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za žiadosť adresovanú p. Kapustovi (Development 

Services) o vyhlásení, že voči obci už neeviduje žiadne pohľadávky. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA:  všetci poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

 

7. Návrh na uznesenie 

 

Poslanec p. Flak predniesol návrh na uznesenie 

Návrh poslanci jednohlasne schválili. 

 

 

8. Ukončenie 

 

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a rokovanie 

ukončila. 
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MVDr. Jana Martonková      Ing. Monika Laciková 

              starostka obce              zapisovateľka 

 

 

 

 

Overovatelia: Bc. Šišková Martina 

   Uhrík Oto 
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Uznesenie 

z 18. verejného rokovania Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce, konaného  

dňa 19. 06. 2013 

__________________________________________________________________________ 

 

18. verejné rokovanie Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce: 

 

A. B e r i e   n a   v e d o m i e : 

 

1. Správu o kontrole plnenia uznesení od posledného rokovania OZ 

2. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce za rok 2012 

3. Správu nezávislého audítora k účtovnej závierke 

4. Správu nezávislého audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke 

5. Správu nezávislého audítora o overení súladu výročnej správy s účtovnou závierkou 

6. Správu nezávislého audítora o overení súladu výročnej správy s konsolidovanou 

účtovnou závierkou 

7. Žiadosť zástupkyne pre Materskú školu o výpomoc pri organizovaní výletu na hrad 

Červený kameň 

 

B. S c h v a ľ u j e : 

 

1. Program rokovania OZ 

2. Overovateľov zápisnice: p. Šišková, p. Uhrík 

3. Návrhovú komisiu: p. Flak, p. Sedlárová, p. Macháčová 

4. Záverečný účet obce za rok 2012 

5. Prebytok rozpočtu v sume 42.873,- €, ktorý bude zaradený do rezervného fondu 

a z rezervného fondu bude použitá suma 21.968,- € na vykrytie schodku finančných 

operácií 

6. Prebytočnosť parciel (v zmysle prílohy) 

7. Zámer o odpredaj parciel (v zmysle prílohy) 

8. Poverenie Obecného úradu na vypracovanie znaleckého posudku na stanovenie 

obvyklej 

hodnoty uvedeného majetku (čísla parciel v prílohe zápisnice) 

9. Vyplatenie platobného rozkazu na zaplatenie úspešnostného poplatku pre spoločnosť 

Development Services 

10. Žiadosť ROZVOJa o príspevok 100 € na vymaľovanie priestorov knižnice v ZŠ s MŠ 

11. Príspevok pre ZŠ s MŠ vo výške 100 € na školenie žiakov v oblasti protipožiarnej 

ochrany, ktoré uskutoční Hasičský a Záchranný zbor Topoľčany 

12. Žiadosť zástupkyne pre MŠ o príspevok na vybavenie kancelárie zástupkyne 

nábytkom 

vrátane dopravy v sume 1.000 € 

13. Žiadosť o príspevok v sume 100 € na asistentku pre žiaka Sebastiána Mikulu 

14. Program a rozpočet osláv 730. výročia prvej písomnej zmienky o obci Horné 

Obdokovce  

na dni 5. až 7. júla 2013 vo výške 3.000 € s možnosťou úpravy programu a rozpočtu 

15. Vypracovanie vyhlásenia spoločnosti Development Services, že nemá žiadne ďalšie 

pohľadávky voči obci Horné Obdokovce  
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C. N e s c h v a ľ u j e :  
 

1. Žiadosť o úľavu na dani pre pani Editu Grmanovú 

 

 

 

                   MVDr. Jana Martonková 

                     starostka obce 

 

 

Overovatelia: Bc. Šišková Martina 

                        Uhrík Oto 

 

 

Zapísala: Ing. Monika Laciková 

 


